

Zhejiang Flashforge 3D Technology Co., Ltd.

编号: <u>2025022602</u> No.: <u>2025022602</u>

2025年度授权经销协议

Flashforge Authorized Reseller Agreement

for 3D Printer Products (2025)

甲方:浙江闪铸集团有限公司



Party A: Zhejiang Flashforge 3D Technology Co., Ltd.

乙方: <u>3DIY shop</u>

Party B: <u>3DIY shop</u>

甲乙双方本着平等互利,共同发展的原则,就乙方经销、代理甲方产品事宜进 行了友好协商,达成如下协议:



Based on the principles of equality, mutual benefit and common development, Party A and Party B have conducted friendly consultations regarding the distribution and sales of Party A's products, and therefore have reached the following Agreement:

签约授权

Contracted Authorization

一、甲方授权乙方为 <u>2025</u> 年度 <u>Russain</u> 国家 <u>3D Printer</u>
区域/行业授权经销商。授权时间自 <u>2025</u> 年 <u>2</u> 月 <u>26</u> 日至 <u>2026</u> 年 <u>2</u> 月 <u>26</u> 日正。乙方有权在本协议有效期内用以上名义开展授权产品的销售、服务等合法商业活动。

A. Party A authorizes Party B as the authorized reseller for the year of <u>2025</u> in the country of <u>Russain</u>, and in the region/industry of <u>3D Printer</u>. The authorization period starts from <u>2025/2/26</u> (DD/MM/YYYY) to <u>2026/2/26</u> (DD/MM/YYYY). Party B shall have the right to engage in legal commercial activities, such as sales and services of the authorized products under the aforementioned title during the validity period of this Agreement.

二、乙方资质:乙方必须是无任何违法记录的独立法人实体,并提供本年度年 检合格后的法人营业执照、税务登记证书或符合当地法律要求的相关营业证明 用于甲方存档。

B. Qualifications of Party B: Party B shall be an independent legal entity with no records of illegal activities and shall provide the copy of its legally compliant business license of this year, tax registration certificate, or relevant business certificates as required by local laws for Party A's records.

三、除本协议及其附件所约定的合作关系,甲乙双方相互独立,互不承担对方 其他行为的法律责任。

C. Except for the cooperation relationship agreed upon in this Agreement and its Appendix, Party A and Party B shall be independent of each other and shall bear no legal liability for the other party's actions.